
 

Minnesanteckningar föreningsråd 2022-04-05 - Idrottsföreningarna  
 
Förslag på inspiratör/föreläsning till nästa möte 

• Hur få ideella medlemmar att engagera sig Aron Schoug 

• Sociala medier 
 
Hur mår föreningarna? 
Hammarkinds OK – Inte bra. Haft bra ungdomsverksamhet tidigare, men försvunnit nu. Bra i början 
av pandemin men märks av nu.  
 
Korpen – Klarat pandemitiden. Kunnat hålla igång vandringar. 20–30 personer vandringar torsdagar. 
50 % ökat deltagare på tipspromenaderna. Eventuellt cykelaktiviteter framöver. Köpt in hjärtstartare. 
 
Ryttarkamraterna – Tredubblade medlemsantal 2021. Satsar mer på öppna aktiviteter med avgift 
endast för icke-medlemmar.  
 
Brukshundsklubben – 2021 en tävling och flera kurser. Medlemsantalet ökat. Valpkurs gått bäst. 
Stort problem med vatten – har inga toaletter och kan då inte ha några tävlingar. 
 
Ringarums IF – Badminton ställa in, alla andra aktiviteter flytta ut. Kunnat ha fler aktiviteter. Ingen 
simskola 2 år. Reflexbana.  
 
Slalomklubben – Lugn säsong. Pulkaåkning och grillning.  
 
Hammarkinds SK – Verksamheten legat nere helt under pandemin. Gympa och vattengympa sen 
restriktionerna släppts. Samma medlemmar, ca 30 deltagare.  
 
Pistolskytte – Justerade efter Corona, utöka dagar och utomhus. Interna tävlingar när annat ställs in. 
Stadigt medlemsantal.  
 
WIF – Tappat många medlemmar, fotboll och hockey. Fått in en del unga ledare.  
 
Övrigt som diskuterades 

• Behov av kontaktyta för samarbeten 

• Gemensam hemsida? 


